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Memo    
Geachte raad, 

 

Op 3 juni heeft wethouder Van Dorst toegezegd u te informeren over de oneerlijke 

verdeling van veiligheidsgelden over Nederland. De wethouder plaatst deze 

toezegging in de context van eerdere uitspraken van mij. Deze uitspraken zien op de 

verdeling van de politiesterkte en beschikbare middelen.  

 

Over de verdeling van de politiecapaciteit bestaat al jarenlang discussie. Een 

Stuurgroep Herijking BVS (BVS =budgetverdeelsysteem) heeft in 2011 de situatie 

onderzocht en een gewijzigde landelijke verdeelsystematiek voorgesteld. Het bleek 

namelijk dat de politiecapaciteit onevenredig was verdeeld over Nederland. Ook 

kregen sommige korpsen buiten het BVS om bijzondere bijdragen. Op basis van dit 

advies van de Stuurgroep zouden diverse korpsen extra geld krijgen (de zogenaamde 

stijgkorpsen, waaronder Eindhoven) en enkele andere korpsen minder geld (de 

zogenaamde daalkorpsen: waaronder de grote korpsen Amsterdam-Amstelland, 

Rotterdam-Rijnmond en Haaglanden). De minister heeft het advies van de 

Stuurgroep slechts gedeeltelijk overgenomen en op 24 maart 2011 besloten: 

1. dat budgetten van daalkorpsen met 1,5% gedurende vier jaar worden beperkt; 

2. een correctie toe te passen voor korpsen die een buitengewoon voor- of nadeel 

gaan ondervinden; 

3. geen besluit te nemen over actualisatie herijking BVS: de Nationale Politie vraagt 

om een hernieuwde bezinning op het landelijk systeem.  

 

Inmiddels zijn we drie jaar verder en is de Nationale Politie gevormd. Uitgangspunt 

van de Nationale Politie is dat er geen regiogrenzen meer zijn en de capaciteit over 

het land wordt verdeeld daar waar noodzakelijk. Mede daarom zijn regionale 

bestuurders akkoord gegaan met de vorming van de Nationale Politie. De 

grootscheepse reorganisatie om tot de Nationale Politie te komen, legt stevig zijn 

beslag op de politie. Tegelijkertijd doen zich grote uitdagingen voor. Het herijkte BVS 

houdt onvoldoende rekening met de georganiseerde criminaliteit in onze regio. De 

aanpak hiervan legt eveneens een groot beslag op de capaciteit. De Taskforce B5 

toont de noodzaak van de aanpak aan, maar is een tijdelijk construct. De aanpak van 

de georganiseerde criminaliteit vereist daarnaast een nieuwe - informatiegestuurde - 

manier van werken. Niet alleen van de politie, maar ook van de gemeente.  
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Tegelijkertijd drukken diverse grootschalige onderzoeken zwaar op de recherche- en 

analysecapaciteit. Diverse zaken kunnen niet worden doorgerechercheerd en blijven 

op de plank liggen. Daarover maak ik mij, evenals het Openbaar Ministerie, grote 

zorgen.  

 

Het uitgangspunt dat er geen regiogrenzen meer zijn en de capaciteit over het land 

wordt verdeeld daar waar noodzakelijk, blijkt in de praktijk nauwelijks tot uitvoer te 

worden gebracht.  Deze ontwikkelingen maken noodzakelijk dat het BVS wordt 

geactualiseerd. De uitgangspunten van toen doen geen recht meer aan de huidige 

situatie. De minister heeft de herijking van het BVS echter uitgesteld in verband met 

de reorganisatie bij de politie. Dit vind ik geen juist uitgangspunt. Ik ga de noodzaak 

om het BVS te herijken, conform het advies van de Stuurgroep Herijking, dan ook bij 

de minister onder de aandacht brengen.  

 

Hoogachtend, 

de burgemeester van Eindhoven, 

 

 

 

R. van Gijzel 


